
Spillersboda Vägsamfällighet   Org.nr. 717 902-3952 

 

Protokoll fört vid ordinarie årsstämma lördagen den 1 juli 2017 kl. 10.00 hos Margareta och 
Lars Bergsten, Södergårdsvägen 7 Spillersboda. 

Närvarande: Dan Larsson, Magnus Leykauf, Sofia Leykauf, Bo Jender, Margareta Jender, 
Lars Bergsten, Margareta Bergsten, Anne-Christine Blomberg, Catharina Blomberg, Karin 
Dahlin, Lars-Erik Dahlin, Eva Brandén, Hans Brandén, Arne Ragnarsson, Christer Fröberg, 
Margareta Wilhelmson, Birgitta Melke, Monica Tåström, Anders Engqvist, Carina Hagström 
och Lars Hagström. 

 

1.  Bo Jender hälsade alla välkomna samt höll en kort resumé över våra två f.d.    
     styrelsemedlemmar, Jan Leykauf och Solbritt Blomberg, vilka avlidit under året. 

     Därefter öppnade Bo Jender årsstämman. 

2.  Framlagda dagordningen godkändes med tillägg av punkt 11 b ny medlem. 

     Därmed utgår punkt 19. 

3.  Till ordförande för stämman valdes Bo Jender. 

4.  Till sekreterare för stämman valdes Margareta Bergsten. 

5.  Till justeringsmän valdes Sofia Leykauf och Christer Fröberg. 

6.  Konstaterades att stämman hade utlysts enligt stadgarna. 

7.  Beslutades att deltagarlistan skulle gälla som röstlängd och justeras om behov uppstod. 

8.  Bo Jender föredrog verksamhetsberättelsen inklusive balans- och resultaträkningarna 

     för verksamhetperioden 1.5 2016 - 30.4 2017. I samband med verksamhetsberättelsen 

     påpekade  Margareta Wilhelmson att sopentreprenören Zita inte använder den nya 

     vändplatsen i form av T-kors. Beslutades att Magnus Leykauf kontaktar Zita om den nya  

     T- vändplatsen samt att en informationsskylt sätts upp. 

     Verksamhetsberättelsen inklusive balans-och resultaträkningarna godkändes och lades 

     till handlingarna. 

9.  Hans Brandén föredrog revisionsberättelsen och föreslog att styrelsen beviljades 

     ansvarsfrihet. 

10. Styrelsen beviljades enhälligt ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

11. a. Begäran om utträde ur samfälligheten har inkommit från Göran  Gustavsson 

      ägare till fastigheten Klemensboda 29:1. Styrelsen föreslog att han lämnar vägsam- 

      fälligheten från den 30 april 2017 vilket enhälligt godkändes av stämman. 

11. b. Bo Jender meddelade att fastigheten Spillersboda 1:91 med adress Södergårdsvägen 



     30 är såld till Anna-Liisa och Joakim Brynholt. Detta innebär att en ny medlem kommer att  

      anslutas till vägsamfälligheten. Styrelsen föreslog en inträdesdebitering om 3054 kr och  

      att medlemsavgiften ska betalas från den dag då vägen utnyttjas. 

      Styrelsens förslag godkändes av stämman. 

12. Bo Jender föredrog budget och debiteringslängd för perioden 1 maj 2017 – 30 april 

     2018. Stämman godkände dessa. 

13. Beslutades att inget arvode skall utgå till styrelse och revisorer. 

14. Inga ärenden eller motioner hade kommit styrelsen tillhanda inför föreningsstämman. 

15. Enligt valberedningens förslag omvaldes Anne-Christine Blomberg till ordinarie ledamot 

     på 2 år.  Nyval av Lars-Erik Dahlin till ordinarie ledamot på 2 år. Omval av Catharina 

     Blomberg som suppleant på 2 år. 

16. Hans Brandén och Birgitta Melke omvaldes till ordinarie revisorer på 1 år. Anders  

      Engqvist omvaldes till revisorssuppleant på 1 år. 

17. Till valberedning omvaldes Karin Dahlin och Eva Brandén på 1 år. 

18. Bo Jender lämnade en lägesrapport beträffande Ip-only och deras dragning av fibernät  

      inom Spillersboda. Inför grävning av kabelgravar kommer IP-Only att behöva teckna 

      markavtal med markägare. 

      Styrelsen fick godkännande av stämman att teckna avtal med IP-Only där krav på   

      återställande av den samfällda vägen till befintligt skick skall ingå. 

19. Beslöts att detta stämmoprotokoll skall e-postas till medlemmarna. Stämmoprotokollet 

      kommer att finnas tillgängligt hos Margareta Bergsten Södergårdsvägen 7. 

20. Nästa årsstämma kommer att äga rum lördagen den 30 juni 2018 kl.10.00. 

      Plats meddelas i samband med kallelsen. 

21. Övriga frågor: 

      a. Hastighetsbegränsning Södergårdsvägen. Magnus Leykauf fick i uppdrag att sätta upp  

      en skylt med 20 km/tim vid infarten till Södergårdsvägen. 

      b. Snöplogning. Magnus skall kontakta Lennart Granberg angående snöplogning framför 

      infarten till fastigheterna Klemensboda 35:1 och 35:2. 

      c. Bortforsling av ris. Magnus skall också reda ut vem som är ansvarig för bortforsling av 

      ris efter trädnedtagning för bryggsamfälligheten Söderängen. Riset har för närvarande 

       lagts upp vid Södergårdsvägen. 



       d. Informationskanaler. Catharina Blomberg tog upp frågan om hur vi kommunicerar  

       med varandra inom vägsamfälligheten. Hon presenterade en gratisapp "Boappa" som  

       kanske kunde vara något för oss. Catharina fick i uppdrag forska mer om hur detta  

       skulle kunna användas. 

      Styrelsen fick godkänt att gå vidare och besluta i frågan. 

22. Ordföranden avslutade årsstämman och tackade familjen Bergsten för gästfriheten och  

      Margareta Bergstens värdefulla insats som sekreterare under många år. 

 

 

Vid protokollet: 

 

............................................................                                  ...................................................... 

Margareta Bergsten                                                               Ordförande Bo Jender 

 

Justeras: 

 

...........................................................                                 .......................................................                                                                        
Christer Fröberg                                                                     Sofia Leykauf 

 

        

 

 


